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Председница Покрајинског одбора Г17 плус и потпредседница те странке Ивана
Дулић-Марковић изјавила је да ће Г17 плус имати јединствену политику и процену о
својој позицији и на покрајинском и на републичком нивоу власти уколико буде потребе
за преиспитивањем односа у владајућој коалицији.

  

Коментаришући изјаву лидера Г17 плус Млађана Динкића да није искључена могућност
да та странка изађе из Владе уколико се одустане од договореног концепта и
приоритета њеног рада, она је за "Дневник" казала да би у том случају странка изашла и
из владајуће коалиције у Покрајини. 

– Уколико би наше председништво донело одлуку да се изађе из Владе због тога што се
више не ради на приоритетима које заступа Г17 плус, а то су бржи економски развој и
приступање ЕУ, онда бисмо изашли и из покрајинске владе. Али, очекујемо да ће
Демократска странка бити та која ће повући први потез. Не могу још да проценим да ли
је најава сарадње с напредњацима тај први потез и да ли је то промена политике.
Сигурна сам, међутим, у то да су грађани Војводине већински гласали за Коалицију "За
европску Војводину" и уколико ДС процени да је за њих ефикаснија коалиција за неку
другачију Војводину у сарадњи с напредњацима, ту свакако неће бити места за Г17 плус
– поручила је Ивана Дулић-Марковић, осврнувши се и на недавну изјаву потпредседника
ДС-а и покрајинског премијера Бојана Пајтића који није искључио могућност сарадње
демократа и напредњака "у будућности". 

  

Она је одбацила оптужбе на рачун Г17 плус да у владајућој коалицији користи
уцењивачки потенцијал у односу на ДС, и оценила да је, с друге стране, сарадња између
ДС-а и напредњака "више него очигледна", додајући да је то ипак више питање за
Демократску странку. Навела је да у покрајинској влади има само три представника Г17
плус, те да та странка води два ресора у Извршном већу. 

– Нити смо било чиме претили, нити уцењивали, већ смо увек инсистирали само на томе
да успоставимо систем рада у ресорима које водимо, а уверена сам да је то случај и кад
је реч о представницима наше странке у Републичкој влади – казала је она. 

  

Коментаришући иницијативу ЛСВ-а да се покрајински парламент изјасни о продаји
НИС-а и захтева обештећење за Војводину због ниске цене по којој се та компанија
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приватизује, она је оценила да су такве инцијативе можда добре за страначку промоцију,
али да немају никакав значај за ову приватизацију јер је то већ готов чин. 

– Веома узак круг људи учествовао је у тим преговорима и још увек се није рашчистило
ко је утврдио уговорену цену. Уз то, уговором се не гарантују инвестиције у НИС, нити то
да ће икад бити изграђени гасовод и складиште гаса. И не знам шта је ту могла учинити
Покрајинска скупштина што већ није урадио преговарачки тим – каже Ивана
Дулић-Марковић. 

  

Она сматра да је кашњење усвајања статута АПВ последица неефикасности
републичког парламента, а не евентуалних несугласица унутар појединих странака
владајуће коалиције. Ипак, напомиње да је процес преноса надлежности увек био
проблематичан за централну власт.
 – Увек је проблем кад неке надлежности треба предати неком другом, јер је тај процес
код нас увек компликован пошто свако покушава да баш он буде тај ко се пита. Кључни
проблем је у томе што се овде још увек не схвата да пренос надлежности заправо значи
и пренос одговорности – указла је Ивана Дулић-Марковић. 

  

(Дневник)
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